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S L O V O  S T A R O S T Y  

Vážení Kozojíďané, 
 
      čas neuvěřitelně rychle běží. Máme za sebou svátek sv. Mikuláše, který se letos velmi podařil. 
Naše děti se u kaple sv. Martina parádně předvedly. A již za několik dní tu budou Vánoce, které snad 
prožijeme ve zdraví a v pohodě. 
     Dovolte, abych se s Vámi podělil o rok 2017, který měl být takovým klidným rokem po předešlých 
velkých stavbách a soutěžení o Vesnici roku 2015 a 2016. Po klidném zimním období však přišel na 
řadu již tradiční fašank, který proběhl ve velkém stylu. Pak následovala ochutnávka výborných vín, 
slet čarodějnic, hasičské závody, vynikající jídla na rybářských závodech a jaro pak vygradovalo 
fotbalovou euforií, která skončila postupem našich fotbalistů po 40 letech do 1B třídy. Velký úspěch 
pro naši malou obec. 
     Na závěr jara jsme přivítali našeho prezidenta Miloše Zemana. Přítomnost prezidenta mezi námi 
byla pro naši obec velká událost. Nevím, zda se to někdy ještě bude opakovat, aby nás navštívil 
prezident republiky.   
     V létě jsme přivítali fotbalisty na tradičním turnaji a vesele si zadováděli na malém rybníčku. A 
aby těch návštěv nebylo málo, tak nás navštívil premiér České republiky Bohuslav Sobotka. A pak 
přišel podzim. Opravdu až neuvěřitelný.  Začal zájezdem našich souborů na Den otevřených dveří 
Ministerstva pro místní rozvoj, kde jsme byli velmi srdečně přivítáni paní ministryní Karlou 
Šlechtovou. Celý den byl zakončen spontánním vystoupením našich souborů na Staroměstském 
náměstí před davem turistů. Návrat domů z Prahy byl veselý. Začalo se zpívat hned v Praze a 
skončilo se ve Strážnici. Pak následovaly další akce, a to jak tradiční, tak i nové a nečekané. Prohlédli 
jsme si výstavu ovoce a zeleniny a pak jsme v kapli sv. Martiny byli svědky křtu CD cimbálové muziky 
CAPELLA. Muziky, z nichž žádný člen nepochází z Kozojídek, ani zde nebydlí, a přesto o sobě tvrdí, že 
jsou z Kozojídek. A aby těch křtů nebylo málo, tak se objevilo další CD. Rózinky křtily svůj „Cvrkot“. 
Sice ve Veselí nad Moravou, ale před plným kinem. Někteří diváci se vyjádřili, že to byla skvělá šou. 
     Podzim pak pokračoval Martinskými hody a tak trochu nečekaně k nám v pátek přijel vzácný host 
senátor a zlínský hejtman Jiří Čunek. Jeho přítomnost zvýšila hodovou náladu u sklepů, která pak 
pokračovala sobotní krojovou obchůzkou, večerní zábavou a skončila krásným krojovým průvodem 
se mší svatou. Celé hody pak zakončil odpoledne skvělý výkon našich fotbalistů, kteří zvítězili v 
Křepicích a skončili po podzimu na 2. místě, což je zatím historicky nejvyšší postavení kozojídského 
fotbalu. A pak již přišel zmíněný sv. Mikuláš, který dětem rozdal dárky a nám dospělým skvělý 
svařák. A vším tím celoročním děním nás provázel náš milý babinec, který nám připravoval skvělá 
jídla a dobíjel nás svou nekonečnou energií.  Tak „baby“, za všechno moc díky! 

 

 



 

 

 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Děkuji všem, kteří svými články přispěli do letošního vydání Kozojídského zpravodaje. 
Tentokrát nevyšlo tolik místa na fotky, ale samozřejmě si je můžete prohlédnout digitálně na stránkách obce Kozojídky, kde jsou 
odkazy i na ostatní úložiště našich fotek.   
V roce 2018 nás čekají začátkem roku prezidentské a koncem roku komunální volby, tak přijďte volit! A kdo nepřijde, ať paknenadává. 
Tak vám i za členy obecního zastupitelstva přeji, radostné prožití vánočních svátku, lásku, pohodu a klid, a do nového roku 2018 
především pevné zdraví, štěstí a radost ze života.   

Zdeněk Jurček, místostarosta obce 
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Kdo bych chtěl psát pravidelně o dění v obci na stránkách obce www.kozojidky.cz nebo přispět do dalšího čísla zpravodaje, 

pište na zdeen@centrum.cz 


